
ZD CENTER POL LETA V NOVIZGRADBI

Odgovorno, a premalo vrednoteno delo
VZdravstvenem domu Ljubljana TOZD Centerzdružuje delo 380

delavk in delavcev. Kar 85 odstotkov je žensk. Organizirani so v
štiri osnovne organizacije zveze sindikatov, te pa v konferenco.

Vladimir Jakopič je predsednik
konference OO ZS v zdravstvenem
domu Center. Nanizal je nekaj nalog,
ki jih je konferenca reševala v prete-
klem obdobju in opredelil tudi aktiv-
ne zadolžitve.

»Največje delo smo opravili pri
sprejemanju več kot petnajstih sa-
moupravnih splošnih aktov. Sindi-
kat je vodil javne obravnave. Delavci

so dali manj pripomb, kot smo priča-
kovali. Sprašujem se, če je temu re-
snično kriva le izjemna količina gra-
diva?

Sprožili smo tudi akcijo za odpravo
nadurnega dela. Že v prvem delu se
je količina nadur zmanjšala za dobro
polovico. Zadržali smo jih le v medi-
cini dela in pri nedeljskiii ter praznič-
nih dežurstvih.

Delovni pogoji so se z novo zgrad-
bo zdravstvenega doma na Metelkovi
močno izboljšali. Zal delavci še ve-
dno nimamo urejene družbene pre-
hrane. Prostore, ki so bili po projektu
namenjeni za kuhinjo z jedilnico,
smo odstopili lekarni. Družbene pre-
hrane nimajo uvedene tudi v enotah
v Nebotičniku, na Aškerčevi in Stre-
liški ulici. Kljub temu, da smo odsto-
pili prostore lekarni, sem moral na
zagovor, ko smo obdržali trgovinske
bone. Naši delavci ne morejo na ma-
lice v bližnje gostinske lokale, saj bi
se malica lahko nekontrolirano po-
daljšala. Bolniki že sedaj negodujejo
zaradi malice.

Letos smo si prvič izposodili počit-
niško prikolico v Poreču. Na morje
bo odšlo osem družin po deset dni.
Prijavljenih je bilo okrog 40 delav-
cev. Zelo natačno smo proučili vse
prijave in razporedili te pičle zmoglji-
vosti po službah.

V Gorjušah imamo sicer hišo, ki je
v zelo slabem stanju. Bojim se, da bo
zaradi vsesplošnih omejitev zgradba
razpadla.

V preteklihletih smo se po enkrat
na leto odpravili na izlet z družabnim
programom. Udeležila se ga je pov-
prečno tretjina delavcev. Letos ne
moremo pripraviti izleta, saj sindikat
nima denarja.«

Katere naloge čakajo vašo konfe-
renco sindikata v naslednjih mese-
cih?

»Največ naporov bomo vložili v
boljše vrednotenje dela zdravstvenih
delavcev. Mislim, da ne bi smeli ize-
načevati človečnosti in nravnosti s
plačilom dela. Prav gotovo ne bo nih-
če oporekal, če ugotovim, da je naše
delo izjemno odgovorno.

Izboljšati bo potrebno tudi razmer-
je tozdov z delovno skupnostjo skup-
nih služb zdravstvenega doma Ljub-
ljana, predvsem pa vpeljati stalno in
sprotno obveščanje delavcev.«

Stane Jesenovec


